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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 024-05/25-01/34 
  URBROJ: 2170-1-03-04-25-2 
  Rijeka, 20.01.2025. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 18. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
18. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 20.01.2025. godine (ponedjeljak) s početkom u 

18:00 sati u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Edvard Soldatić, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Antonija Pilepić, članica VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Josip Tabula, član VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 17. sjednice VMO Gornji Zamet održane 30.12.2024. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Edvard Soldatić i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Usvajanje godišnjeg Izvješća o radu VMO Gornji Zamet za 2024. godinu  
2. Pripreme za realizaciju programske aktivnosti Doček Zametskih i Halubajskih zvončara 
3. Tekuća prometna i komunalna problematika 
4. Razno 

 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Soldatić s vijećnicima se kratko osvrnuo na potrebu usvajanja 
godišnjeg Izvješća o radu VMO Gornji Zamet za 2024. godinu. Vijeće je u periodu od 1. siječnja do 31. 
prosinca 2024. godine održalo 10 sjednica s ukupno 42 točke dnevnog reda. U sklopu programa rada 
i Financijskog plana organizirane su i realizirane 3 programske aktivnosti: Doček Zametskih i 
Halubajskih zvočnara, Križevica 2025. (djelomično-suorganizacija), Doček Djeda Božićnjaka te 
redovna aktivnost Vijeća MO. Ukupni rashodi za 2024. godinu iznose 2.648,44 EUR.    
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili godišnje Izvješće o radu VMO Gornji Zamet za 2024. 
godinu. 
 
AD 2 
 
Vijećnici su se kratko osvrnuli na početne pripreme za realizaciju prve ovogodišnje programske 
aktivnosti – Dočeka Zametskih i Halubajskih zvončara. Program će se pripremiti i realizirati kao i ranijih 
godina u suradnji s KUD-om „Zametski Koren“ i restoranom „Morčić“. Zametski zvončari i maškare na 
Gornji Zamet tradicionalno stižu na pusni pondejak, 3. ožujka dok Halubajski zvončari dolaze u utorak, 
4. ožujka. Doček zvončara (i maškara) uz druženje i glazbu te prigodni domjenak pripremit će se u 
dvorištu KUD-a „Zametski Koren“ a sukladno Financijskom planu VMO Gornji Zamet za 2025. godinu. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i dogovorili organizacijske detalje 
oko pripreme i realizacije ove programske aktivnosti. 
 
AD 3 
 
3.1. G. Soldatić izvijestio je vijećnike o zaprimljenom odgovoru od strane UO za komunalni sustav i 
promet a na ranije upućenu zamolbu za informacijama na temu mogućnosti preregulacije dijela Ulice 
Josipa Mohorića iz jednosmjerne u dvosmjernu. U odgovoru stoji kako je izvršen terenski izvid stručnih 
službi TD Rijeka plus i nadležnog odjela. Stručne službe mišljenja su kako bi navedena preregulacija 
u dvosmjerni režim umanjila stupanj sigurnosti sudionika prometa, posebice pješaka jer uvođenjem 
dvosmjernog režima na postojećoj prometnici nedovoljne širine te bez izgrađenog nogostupa pješaci 
bi se kretali direktno kolnom površinom (kao i u postojećem stanju), ali postojala bi veća opasnost po 
iste direktnim nalijetavanjem vozila. Uz obrazloženje navedenog u odgovoru stoji i kako je dodatna 
opasnost što se Ulicom Josipa Mohorića kreću i vozila javnog gradskog prijevoza te bi uvođenjem 
dvosmjernog režima prometovanja bilo otežano mimoilaženje s istima. Sukladno dostavljenom 
obrazloženju a ponajviše radi sigurnosti svih sudionika u prometu i zaštite pješaka, TD Rijeka plus i 
navedeni UO nisu suglasni s uvođenjem dvosmjernog režima u postojećem stanju, tj. s postojećim 
prometno tehničkim elementima Ulice Josipa Mohorića. Ulica Josipa Mohorića planske oznake GU IX 
kategorizirana je važećim planom kao glavna gradska cesta, te je navedenim predviđena za 
rekonstrukciju, odnosno širenje poprečnog profila na minimalno 9,60 metara (dva prometna traka i 
obostrani nogostup).  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje zaprimljeni odgovor s detaljnim obrazloženjem i 
službenim očitovanjem prometne struke. 
 
3.2. Vijećnici su se osvrnuli na zaprimljene prijedloge i dopis od strane tvrtke Elcon Geraetebau na 
temu (problematiku) uništavanja imovine te unaprjeđenja zaštite parka (rekreativne fitness zone) u Ulici 
Bogomira Ćikovića Marčeva i infrastrukture tvrtke Elcon. Vijećnici su razmotrili sve zaprimljene 
informacije a nakon sagledavanja cjelokupne opisane i u dopisu obrazložene problematike donesen je 
sljedeći: 
 
Zaključak: Prema UO za komunalni sustav i promet uputit će se dopis/e-mail s predmetnom 
problematikom i podrškom Vijeća MO na temu postave nove, više i sigurnije ograde u sklopu 
dječje-rekreativne-fitness zone u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva kao i da se travnate površine 
u sklopu predmetne zone prekriju još jednim slojem zemlje i da se zasije nova trava kako bi se 
prekrilo (i ukoliko je moguće očistilo) veće i lako dostupno kamenje te da se u sklopu stručnih 
službi razmotri postava video nadzora predmetne javne površine a radi dodatne sigurnosti svih 
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korisnika. Također, zamolit će se i organizacija zajedničkog terenskog sastanka po ovoj 
problematici a radi direktnog sagledavanja problematike na lokaciji u cilju iznalaženja 
odgovarajućih rješenja i nastavka komunikacije na ovu temu. Vezano na ovu temu Vijeće je 
jednoglasno i da se nadležnoj Policijskoj postaji uputi zamolba za veću prisutnost policijskih 
službenika u naselju a prilikom predvečernjiih i večernjih ophodnji a radi povećanja stupnja 
sigurnosti u naselju. Zamolba će se uputiti za frekventne javne površine u naselju, u blizini 
dječjih parkova i sportsko rekreativnih zona u naselju.   
 
3.3. G. Zelenović iznio je prijedlog da se nadležnom UO za komunalni sustav i promet uputi zamolba-
prijedlog za sadnjom 2 nova grma ili stabla na maloj zelenoj površini uz dječji park u Plješivičkoj ulici. 
Realizacija ovog prijedloga zamolila bi se iz sredstava redovnog održavanja kako bi se upotpunila 
„rupa“ i dodatno ozelenila površina i ova cjelina u Plješivičkoj ulici.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i jednoglasno se složili s 
iznesenim prijedlogom. Nadležnom UO uputit će se predmetna zamolba. 
 
3.4. G. Soldatić i g. Mihajić predložili su da se aktualizira tema razmatranja mogućnosti proširenja – 
postave javne rasvjete na jogu s dvije staze u Ulici Milice Jadranić kod k.br. 2.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i jednoglasno se složili s 
iznesenim prijedlogom. Od nadležnog UO za komunalni sustav i promet zamolit će se mišljenje 
na temu, očitovanje i stav po ovom prijedlogu radi daljnje komunikacije. 
 
3.5. G. Soldatić predložio je da se prema TD Rijeka plus uputi prijedlog-upit za iscrtavanjem 
horizontalnih oznaka – strelica na kolniku za jednosmjernost prometa u dijelu Ulice Josipa Mohorića 
od k.br. 1 do k.br. 41. Ovaj (ponovni) prijedlog temelji se i na prijedlozima samih građana a s ciljem 
povećanja stupnja sigurnosti u prometu (prema informacijama s terena – povremene vožnje u 
zabranjenom smjeru). Ovaj prijedlog bio je i zasebna stavka prijedloga malih komunalnih akcija – 
komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2024. godinu ali po njegovoj obradi nije bio financijski 
procijenjen budući je u odgovoru stajalo kako će se predmetno izvesti iz sredstava redovnog 
održavanja. Ovim putem ponovno bi se ukazalo na ovu temu i zamolila realizacija. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje izneseni prijedlog i složili se s navedenim. Prijedlog će 
se dostaviti nadležnima, TD Rijeka plus.  
 
3.6. Tajnik MO upoznao je vijećnike sa zaprimljenom primjedbom-upitom na temu voznog reda 
autobusne linije br. 3, točnije nepostojanja polaska s Delte u frekventnom periodu između 12:40 i 14:05 
sati. S temom je upoznat i KD Autotrolej te je zaprimljen i odgovor kako se na žalost, u ovom trenutku 
a s obzirom na broj vozača predloženo ne može realizirati i pojačati vozni red autobusne linije br. 3. 
Alternativna linija je linija br. 3A koja iz grada kreće u 13:10 sati, a čiji je polazak podešen učenicima 
OŠ Zamet koji žive na području Gornjeg Zameta. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
AD 4 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 

Sjednica je završila u 19:30 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
             Predsjednik VMO Gornji Zamet  
                        Edvard Soldatić                          

 


